
Både soalleder og rådmann er skeptisk til å gi skjenkebevilling så tidlig på dagene som det er søkt 
om, målgruppen tatt i betraktning.
Dersom det ikke er gode argumenter for dette, kan det ikke påregnes at en evt. skjenkebevilling kan 
utøves før kl. 1900.
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